
Door de groene natuur van  
Kontich-Kazerne naar Waarloos  
via nieuwe trage weg
In het natuurgebied Schapenhagen is de nieuwe trage wandelweg tussen de 
Duffelsesteenweg en de Pauwhoevestraat ingehuldigd. “Je kan nu ook aanslui-
ten op de wandeling van het Boskapellenpad of gewoon al wandelend een lus 
maken in het natuurdomein Schapenhagen”, zegt schepen Willem Wevers.

De nieuwe trage weg maakt het mogelijk om voor het eerst van Kontich-Kazerne 
naar Waarloos door natuurgebied te wandelen. Het natuurgebied Schapenhagen 
vormt door zijn ligging een belangrijke groene verbinding tussen de bestaande 
natuurgebieden Oude Spoorwegberm en de Babbelse Plassen. 

Prachtige wandeling vlak bij huis
Nieuwe vlonderpaden zorgen ervoor dat je met droge voeten van het gebied kan 
genieten en beschermen de zeldzame orchideeën en dotterbloemen. “Je waant 
je op bepaalde momenten in het midden van een groot nationaal park. Je moet 
echt niet ver van huis gaan om een prachtige wandeling te kunnen maken”, aldus 
Willem Wevers.

Waterbuffer
Het gebied kreeg de voorbije jaren al een flinke opwaardering. Daar komt nu  
1,7 hectare natuur bij. Daarenboven richtte de provincie bijna 1 hectare in als 
nieuwe waterretentiezone met een buffercapaciteit van 3,3 miljoen liter water.  
Dat moet de wateroverlast voor de buren in de woonwijken van Kontich-Kazerne 
en het woonlint langs de Duffelsesteenweg sterk terugdringen.

Schepen Willem Wevers en raadsleden Peter  
Lambrechts en Veerle Vandenbulcke.

Op de vlonderpaden blijven je voeten droog.

Kerstdrink N-VA  
Kontich-Waarloos
Vrijdag 15 december 2023 
om 20 uur

Altena Kapel, Antwerpsesteenweg 79 in Kontich (Altena park)
Iedereen is welkom voor een heerlijk hapje en een drankje. Zo 
sluiten we samen 2023 af en klinken we op het nieuwe jaar.

Gastspreker is Antwerps schepen Els Van Doesburg
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Nieuwe buitenschoolse kinderopvang in Waarloos

 De BKO heeft twee klaslokalen ter 
beschikking op het gelijkvloers en dat 
voor minstens drie schooljaren. De refter, 
sanitair, turnzaal en speelplaats worden 
gemengd gebruikt. Er was veel draagvlak 
bij alle betrokkenen – ouders, school en 
begeleiders – om samen te werken aan een 
lokaal opvangaanbod binnen de school.

Schepen van Welzijn Cindy Vanbaeden 
is erg tevreden: “Samen met Vlaanderen 
werken we de komende jaren aan een 
meer geïntegreerd aanbod van buiten-
schoolse opvang en activiteiten. Zo ko-
men we beter tegemoet aan de noden van 
kinderen en gezinnen. Onderwijs, buiten-
schoolse kinderopvang, en vrijetijdsaan-
bieders hebben daarin een belangrijke rol.”

Burgemeester Bart Seldeslachts en schepen van 
Welzijn Cindy Vanbaeden vierden in septem-
ber de nieuwe locatie voor de buitenschoolse 
kinderopvang (BKO) in de Sint-Michielsschool in 
Waarloos. 

Centrum Kontich-Kazerne is voortaan fietszone
Bijna het volledige centrum van Kontich-Kazerne is voortaan een fietszone. Zo verhogen we drastisch 
de veiligheid van fietsende kinderen en ouders. In een fietszone mogen auto’s geen fietsers inhalen.  
De fietszone bevindt zich in de Kapelstraat en twee zijstraten. Niet toevallig in de buurt van de school 
aldaar, want de zone komt er mede op vraag van die school. 

“Bedankt aan alle 
aanwezigen en op 
naar de zevende 

editie”
Burgemeester Bart Seldeslachts Ook onze senioren waren op post.

Het centrum van Kontich-Kazerne wordt een fietszone. Auto’s mogen er fietsers niet inhalen. 

Tom De Herdt, organisatieverantwoordelijke N-VA Kontich-Waarloos
Tom is een bezige bij: naast zijn reguliere 
job roert hij graag als freelance kok in 
de potten en doet hij sneltransport voor 
ziekenhuizen op zijn moto. 

Druk bezig
Tom is 48 jaar en woont al heel zijn leven 
in Kontich-Kazerne. Hij werkt bij de dienst 
publiekswerking en externe relaties van 
het Vlaams Parlement. 

Naast zijn activiteit voor onze partij werkt 
Tom ook als freelance kok. Tom houdt 
ook van motoren. In de vrije tijd die hem 
nog rest, koppelt hij het nuttige aan het 
aangename: als vrijwilliger verzekert hij 
met zijn motor het sneltransport tussen 

labo’s en ziekenhuizen. Hij begeleidt ook 
de Sint-Martinus-vierdaagse met de motor 
als seingever. 

Rechte koers
De N-VA verpersoonlijkt Toms overtui-
ging: “Ik ben lid van de partij sinds 2009. 
Ze vaart, ondanks de vele hinderpalen, 
haar eigen rechte koers en tracht waar te 
maken wat er beloofd werd. In het lokaal 
bestuur organiseer ik, samen met een  grote 
groep vrijwilligers, alle evenementen. Zo 
blijven we zichtbaar in onze gemeente.”

Verbondenheid
“Mijn voorouders wonen al sinds de 16de 
eeuw in Kontich. Dat geeft een sterk gevoel 

van verbondenheid. Ons erfgoed moet 
bewaard blijven en onze rijke geschiedenis 
moet nog meer breed verkondigd worden.” 

“Ik ben vader van twee stoere zonen en 
een schattige dochter en wil hen zien 
opgroeien in een groen en 
veilig Kontich. Ik steun dan 
ook met volle overtuiging 
alle groene en verkeersvei-
lige initiatieven die zowel 
inwoners als fietsers 
en automobilisten ten 
goede komen. Ook 
het contact met onze 
burgers vind ik ui-
termate belangrijk."

Burgemeester Bart Seldeslachts en schepen van Welzijn Cindy Vanbaeden vierden 
in september de nieuwe locatie voor de buitenschoolse kinderopvang (BKO) in 
Waarloos in de Sint-Michielsschool.

 kontich@n-va.be



Veerle Vandenbulcke nieuw Kontichs N-VA-gemeenteraadslid
Veerle Vandenbulcke legde de eed af als gemeenteraadslid voor de N-VA. Veerle zetelt al in 
het Bijzonder Comité van de Sociale Dienst. Ze zal ook de commissies Ondersteuning,  
Omgeving, Samenleven & Vrije tijd en Burger en Welzijn volgen.

Veerle heeft al heel wat ervaring in de lokale politiek. Ze zorgde mee voor de oprichting van de 
Kontichse N-VA-afdeling en zat eerder al in de gemeenteraad en OCMW-raad.

Gemotiveerd vrijwilliger
Veerle is ook een gemotiveerde vrijwilliger voor onze Minder Mobiele Centrale, die minder 
mobiele inwoners veilig naar hun bestemming brengt. Daarnaast is ze ook actief als vrijwilliger 
bij ZitStil, dat zich inzet voor mensen met ADHD. We wensen Veerle alvast veel succes! 

Veerle Vandenbulcke trekt opnieuw naar de Kontichse gemeenteraad voor de N-VA.

U zit met digitale vragen? Ga naar een Digipunt
In het Digipunt staat een digihelper wekelijks klaar om gratis hulp te bieden bij het gebruik van 
uw laptop, tablet of smartphone. U hoeft hiervoor geen afspraak te maken.

Met de oprichting van lokale Digipunten wil de Vlaamse overheid kwetsbare groepen helpen om mee 
te kunnen in een digitale wereld. Bankieren, het regelen van uw ziekenfonds, overheidsdocumenten, 
een afspraak maken, … Het gebeurt steeds meer online en dat is niet voor iedereen vanzelfsprekend.

KONTICH STARTTE OP 20 SEPTEMBER 2023 MET TWEE DIGIPUNTEN: 
• Cultuurhuis Altena, Zaal Sienjaal Antwerpsesteenweg 79 Tel : 03 246 25 60  donderdag 14:00 – 16:00 uur
• Bibliotheek Sint-Jansplein 8 Tel : 03 450 78 30 woensdag 10:00 – 12:00 uur

Gratis Kermisbonnen
Zoals elk jaar heeft schepen van Welzijn Cindy 
Vanbaeden extra aandacht voor kinderen die 
opgroeien in kansarmoede. Tijdens het kermis-
weekend schonken we gratis kermisbonnen om 
ook hen te kunnen laten genieten van verscheidene 
attracties. Het schietkraam, visspel en de botsauto’s 
vielen duidelijk het meest in de smaak.

Kontich  
zomert na  

De eerste editie van  
‘Kontich zomert na’ kende 
een fantastische start met 
een geweldige opkomst. 
Het weer was prachtig en 
de optredens schitterend. 

Met de doorgedreven 
steun van burgemeester 
Bart Seldeslachts kleur-
den we onze gemeente 
opnieuw intens geel. 

Hulp nodig voor uw digitale vragen? 
Kom gratis naar een Digipunt.

www.n-va.be/kontich



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar  
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


